
 
 

SEKTIONSMÖTE 17/2 2020 
Närvarande: Annelie Knutsson, Emelie Höglander, Berith Dahlgren 

 
 
 
 
 
Anteckningar från mötet: 

- Vi går igenom punkterna från föregående träff på punkter vi skulle ha gjort till idag. 
- Berith informerar från mötet herrlaget, där man bland annat pratade om dom nya 

träningsavgifterna och pratade om förberedelser inför den kommande säsongen.  
- Vi färdigställer årshjulet. 
- Vi planerar för ledarträffen den 9/3. Annelie skickar ut om detta. 
- Vi diskuterar projektor och vi beslutar att låna kommunens till nästa ledarträff för att 

sen kolla med Carina på kansliet om det finns en projektor som vi kan ta till IP. Om 
inte så funderar vi på att köpa in en som monteras i huset ifall taggsystem kommer 
på plats. 

- Vi ska skicka in ansökan på inkoppling av internet i veckan. Emelie fixar. 
- Spölandscupen, vi diskuterar vilken helg som är bäst. Det blir den 15/8. 
- Vi diskuterar fotbollsskolan, att uppdatera profilen på fotbollsskolesidan och lägga 

den live. Annelie kollar upp det. 
- Vi diskuterar om det är möjligt att samköra träningar med hockeyn i sommar för att 

barn inte ska måsta välja mellan hockey och fotboll. Annelie kontaktar hockeyn. 
- Vi behöver sätta oss och göra planfördelningen. Vi tar det på nästa möte i mitten av 

mars. 
- Vi skulle behöva boka ett möte med Christer och Simon på kommunen om 

anläggningen IP. Emelie ordnar. 
- Verksamhetsberättelsen ska snart vara klar och inlämnad till kansliet. Annelie skriver 

denna. 
- Vi gör en presentation som vi kan använda på ledarträffen. Annelie gör denna. 


